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2018-3463 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget har i brev af 18. juni 2018 stillet mig 

følgende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).  

Spørgsmål nr. 677: 

Finder ministeren det tilfredsstillende og acceptabelt, at Banedanmark først 

ikke giver en tidshorisont for dernæst ikke at svare på pressens og borgernes 

henvendelse i sagen om elevatorerne på Skørping Station, der er taget midler-

tidigt ud af brug? 

 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser: 

"Banedanmark har aktuelt modtaget hhv. en henvendelse fra Leon Sebbelin, 

borgmester i Rebild Kommune, den 11. juni 2018 og telefoniske henvendelser 

fra Nordjyske Medier den 1. og 4. juni 2018 vedr. elevatorerne på Skørping 

Station. Borgmesterhenvendelsen er besvaret den 25. juni 2018 og henvendel-

serne fra Nordjyske Medier er besvaret den 1. og 4. juni 2018. Banedanmark er 

ikke bekendt med at der, som spørgeren antyder, ikke svares på henvendelser 

fra pressen og borgere i sagen.  

 

For så vidt angår hvornår elevatorer forventeligt kan være udskiftet og i drift 

igen, henviser Banedanmark til besvarelse af spørgsmål 676 (TRU alm. del).” 

 

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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